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Dünya Kadınlar Günü Kutlu Olsun

Chicago Üniversitesi Tıp Fakül-
tesi’nden Douglas Kyle Hogarth 
“Periferik Akciğer Lezyonların-
da” bronkoskopik yöntemler ko-
nusunda bilgi ve deneyimlerini 
paylaştı. Pekin Üniversitesi

Tıp Fakültesi’nden Jian Zhou 
“Torasik Cerrahide ICG Kullanı-
mı” konusundaki deneyimlerini 
ve Fransa’dan kongremize ka-
tılan Dr. Agathe Seguin-Givelet 
“Kompleks Segmentektomiye 
Bakış” konusunu katılımcılarla 
paylaştı. Dr. Remzi Bağ KTEPH’te 
tanısal yaklaşım ve cerrahi dışı 
tedaviler konusunda Amerika 
tecrübesini aktardı. Sunumlara 
çok yoğun katılım ve ilgi vardı.



Uydu Sempozyumlarına Büyük İlgi
Oturum başkanlığını Akın Kaya’nın yaptığı “Astımı Kontrol Altına Alın, Geleceğe Bir Nefes Olun!” başlıklı uydu sem-
pozyumunda Nurhan Sarıoğlu ve Fatma Merve Tepetam hocalarımız astımı kontol altına alın, geleceğe bir nefes olun 
diyerek coşkulu kalabalığı tartışmalar eşliğinde bilgilendirdiler. Öğre arasından sonra ise  “Astım Hastalarına Özgürlük” 
mottosu ile Tevfik Özlü başkanlığında Renaud Louis’in akıcı anlatımıyla ve katılımcıların sorularıyla güzel bir tartışma 
ortamında gerçekleştirildi.



Sözlü Sunumlar, Asistan Odaları ve
Atölye Çalışmalarımız...



Standlardan
Renkli Kareler...
Çay ve kahveler sıcak sohbetler eşliğinde içildi... Hasretler giderildi... 

Ebru Sanatı yapıldı... Üyelik güncellemeleri yapıldı...

Endüstri temsilcilerinin kongremize olan ilgisi standlara yansıdı  
ve katılımcıların beğenisini topladı. Stand alanları renkli görüntü-
lere sahne olup, samimi ve sıcak bir hava oluştu.

Ayrıca, kongre ekibimiz standları dolaşarak, firma temsilcilerine 
ilgi ve destekleri için teşekkür etti.



Endüstri Toplantısı Yapıldı
Endüstri firmalarıyla değerlendirme toplantısı yapıldı. Firma yetkililerinden kongremiz 
hakkında oldukça olumlu geri bildirimler alındı. Toplantı sonunda firmalara katkılarından 
ötürü plaketler takdim edildi.


